
Boholmarnas Vägförening

 Verksamhetsberättelse  för år 2014. 

Styrelsen för Boholmarnas vägförening avger härmed följande berättelse för 
verksamhetsåret 2014.

STYRELSEN har under året haft följande sammansättning:

Ordförande: Hans Sjögren
Kassör: Lena Björkman
Sekreterare: Annika Sundström
Ledamot: Åke Andersson
Ledamot: Staffan Roth
Suppleant: Mia Hasselgren
Suppleant: Anna Thore

REVISORER
Helena Bäckström, Kjell Karlsson samt suppleant Annelie Nilsson.

VALBEREDNING
Jimmy Samuelsson och Ulf Nilsson

SAMMANTRÄDEN
Ordinarie årsmöte hölls den 6/3, 2014, i Dörby församlingshem Smedby. Styrelsen har 
haft fyra (4) protokollförda sammanträden under året.

MEDLEMMAR
Till föreningen är 154 fastigheter anslutna.

EKONOMI
Föreningens ekonomi redovisas i separat bilaga samt föredras muntligen på årsmötet.



GENOMFÖRDA ARRANGEMANG
Städdag genomfördes den 27 april 2014. Traditionsenligt Midsommarfirande 
arrangerades av de boende på Styrsö som ska ha stort tack för detta.

 VÄGHÅLLNING / TRAFIKSÄKERHET

● Under året har vägarna förbättras med hjälp av oljegrus längs med vägkanterna.

● Fortlöpande samtal med kommunen har förts gällande renoveringsbehov av våra 
broar. Se rapport Broinspektion 2010-09-26. Underhåll av broarna finns återigen i 
kommunens budget.

● Trafiksäkerheten - farthinder har placerats ut på Sjöslätten. Förbättring av 
sikten har gjorts genom att klippa in växtligheten längs med vägen och vid 
busshållplatserna. Cykelväg i anslutning till kurvan på Sjöslätten (se övrig 
verksamhet) samt belysning av densamma.

ÖVRIG VERKSAMHET som styrelsen under året arbetat med, men som inte innefattas 
av styrelsens uppdrag och ansvarsområde.

● Belysning på Boholmarna - Styrelsen har under året arbetat med årsmötets 
beslut att belysa Boholmarna med 9-11 ljuspunkter. Representanter för styrelsen 
har parallellt haft ett flertal möten med kommunen angående belysning och 
alla de säkerhetsaspekter som presenterades i konsultbolaget Tyréns analys. 
Belysningen av Sjöslätten har behandlats som en separat punkt då denna 
mark ägs av kommunen samt att befintlig teknisk lösningen kräver samarbete 
med kommunen. Styrelsen är nu i begrepp att genomföra installationen av 
belysningen och på årsmötet presentera inkomna offerter gällande vägsträckan 
från första bron efter Sjöslätten och hela vägen ut genom öarna.

 
● Cykelväg i kurvan på Sjöslätten - kommunen har efter önskemål från styrelsen 

anlagt cykelväg i anslutning till kurvan samt belyst cykelvägen med ett antal 
ljuspunkter.



● Fiber på Boholmarna - Styrelsen har under året arbetat med frågan om 
eventuell fiber till Boholmarna. Med nöd och näppe har tillräckligt antal 
fastigheter beslutat att ansluta sig och arbetet kommer att påbörjas under våren 
2015.

● Hemsida - En ny hemsida är beställd. Den förväntas vara igång vid årsmötet.

● Fårhagen “Porten till Boholmarna” är tack vare flitiga ideella krafter nu klar och 
fåren som flyttade in under sommaren bidrar nu till att hålla sjöängen öppen och 
är även ett trevlig inslag i vår miljö. Under vintern är våren på “annan ort” men 
återkommer till våren.

● BoholmsNytt - information till medlemmarnas har under året skickats ut två 
gånger i form av BoholmsNytt. 

Styrelsen vill med denna redovisning tacka alla medlemmar för förtroendet och 
samarbetet under 2014.

Kalmar den 12 februari, 2014

Styrelsen för Boholmarnas Vägförening

En signerad version - verksamhetsberättelse - av styrelsens medlemmar överlämnas i 
samband med årsmötet.

Ordförande Hans Sjögren Kassör Lena Björkman
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